
Rada Miejska Śmigla 
Radni-Sesja 

Protokół nr 63 

LXIII Posiedzenie w dniu 25 maja 2023  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:28 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Arleta Adamczak 

2. Włodzimierz Drótkowski 

3. Sławomir Grzelczyk 

4. Anna Jaworska 

5. Gabriela Kasperska 

6. Wiesław Kasperski 

7. Rafał Klem 

8. Krzysztof Łączny 

9. Piotr Majer 

10. Mirosław Józef Pawlak 

11. Michał Skrzypczak 

12. Alfred Splisteser 

13. Danuta Strzelczyk 

14. Sławomir Jan Szudra 

15. Beata Żyto 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski otworzył posiedzenie. Powitał zebranych. 

Poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana zgodnie z wymogiem ustawowym.          

W sesji uczestniczyło 15 radnych – Rada jest władna w podejmowaniu uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 



2. Przedstawienie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek sesji został przesłany do radnych                       

w stosownym terminie z związku z powyższym nie ma obowiązku odczytania. Uwag do 

porządku sesji nie było. Przewodniczący odczytał pismo dotyczące prośby o włączenie do 

porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

 

1. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Śmigiel a Gminą Włoszakowice 

w sprawie przejęcia przez gminę Śmigiel realizacji zadania publicznego polegającego na 

organizacji dowozu uczniów zamieszkałych w miejscowości Bukówiec Górny. 

 

2. zmian Uchwały Nr XXVII/208/12 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 25 października 2012 r.              

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż czterech lokali mieszkalnych znajdujących się                 

w budynku położonym w Śmiglu przy ulicy Zdrojowej 15 wraz z udziałem w gruncie 

oznaczonym nr geod. 800/4. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Organizacyjnego  Michał Majer  powiedział, że jeśli zostanie 

wyrażona zgoda na podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Śmigiel a Gminą Włoszakowice w sprawie przejęcia przez gminę Śmigiel 

realizacji zadania publicznego polegającego na organizacji dowozu uczniów zamieszkałych       

w miejscowości Bukówiec Górny to będzie kontynuowane porozumienie z Gminą 

Włoszakowice dotyczące przewożenia niepełnosprawnego ucznia z Bukówca Górnego do 

Szkoły Specjalnej w Kościanie. Gmina Włoszakowice zwróciła się z tą prośbą do Gminy 

Śmigiel, ponieważ ma trudności organizacyjne i jest to wysoki koszt samodzielnej organizacji 

dowozu. W przypadku podjęcia uchwały, dowóz będzie organizowała Gmina Śmigiel, a gmina 

Włoszakowice będzie ponosiła koszty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Śmigiel a Gminą Włoszakowice w sprawie przejęcia przez 

gminę Śmigiel realizacji zadania publicznego polegającego na organizacji dowozu uczniów 

zamieszkałych w miejscowości Bukówiec Górny w punkcie 13, podpunkcie 7. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

Pracownik Urzędu Rafał Szumacher objaśnił, że projekt uchwały w sprawie Zmian Uchwały 

Nr XXVII/208/12 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 25 października 2012 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż czterech lokali mieszkalnych znajdujących się w budynku położonym             



w Śmiglu przy ulicy Zdrojowej 15 wraz z udziałem w gruncie oznaczonym nr geod. 800/4, 

został sporządzony w związku ze sprzedażą jednego lokalu mieszkalnego w tym budynku, 

odłączeniem działki  z księgi wieczystej i założeniem nowej księgi wieczystej. W tym budynku 

mieszkalnym pozostały dwa lokale, które są wolne a jeden jest wynajmowany. Jest to projekt 

uchwały uszczegółowiający i prostujący numer księgi wieczystej, aby umożliwić sprzedaż 

pozostałych lokali mieszkalnych. 

Przewodniczący Wiesław Kasperski dodał, że obydwa projekty uchwał, zostały wcześniej 

przedstawione na posiedzeniach komisji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVII/208/12 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 25 października 2012 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż czterech lokali mieszkalnych znajdujących się w budynku położonym             

w Śmiglu przy ulicy Zdrojowej 15 wraz z udziałem w gruncie oznaczonym nr geod. 800/4           

w punkcie 13, podpunkcie 8. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku sesji ze zmianami.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 



Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

3. Przyjęcie protokołu z LXI  sesji Rady. 

Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu, który wiernie 

odzwierciedla przebieg sesji i jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Piotr Majer, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Łączny 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady, która miała charakter uroczysty.  

 

Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu, który wiernie 

odzwierciedla przebieg sesji i jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 



Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski odczytał informację z działalności w okresie między 

sesjami. Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Pytań nie było. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Śmigla z wykonania uchwał Rady Miejskiej Śmigla. 

Burmistrz Śmigla Małgorzata Adamczak poinformowała, że Uchwały są w trakcie realizacji. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Pytań nie było. 

 

6. Informacja o działalności Burmistrza Śmigla w okresie między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Sławomir Grzelczyk zapytał o jakie dokładnie chodzi lokale użytkowego, położonego 

w Nietążkowie przy ul. Leśnej 36 , przeznaczonego do użycia w trybie  bezprzetargowym;           

w sprawie ogłoszenia wykazu lokalu użytkowego, położonego w Śmiglu przy ul. Dworcowej 

2, przeznaczonego do użyczenia w trybie bezprzetargowym; w sprawie zmiany Zarządzenia 

159/12 Burmistrza Śmigla z dnia 21 lutego 2012 r. w sprawie ustalenia minimalnej stawki 

czynszu na najem i dzierżawę nieruchomości gminnych. 

Pani Burmistrz poprosiła o odpowiedź pracownika Urzędu Rafała Szumachera, który udzielił 

informacjił, że lokal w Nietążkowie to pomieszczenie w budynku świetlicy wiejskiej na rzecz 

Koła Gospodyń Wiejskich, przy ulicy Dworcowej w Śmiglu to jest małe pomieszczenie po 

Straży Miejskiej Śmigla, a aktualnie policja zwróciła się o użyczenie pomieszczenia, natomiast 

ostatnie zarządzenie jest związane ze zmianą stawki, która aktualnie wynosi 7 zł netto za 1 metr 

kwadratowy i jest to wykorzystywane  jako ciągi komunikacyjne dla prowadzenia usług 

medycznych. Było to omawiane na posiedzeniu wspólnym. 

7. Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli. 

 

Pytań nie było. 

8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Śmiglu za rok 2022. 

Informacja stanowi załącznik nr 5. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara Kuderska, poinformowała, że szczegółowe 

sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok ubiegły znajduje się na stronie 

internetowej Śmigla. Najważniejszymi kierunkami działania Ośrodka to praca socjalna i praca 

z rodzinami, które znajdują się w trudnych sytuacjach życiowych, realizacja różnego rodzaju 

świadczeń zabezpieczenia społecznego, wsparcie rodzin, które znajdują się w trudnych 

sytuacjach w sferze opiekuńczo-wychowawczej, wspieranie rodzin w kryzysie przemocy,             

a także aktywizacja środowisk zagrożonych wykluczeniem społecznym.  



Ośrodek Pomocy Społecznej w Śmiglu w ubiegłym roku zatrudniał 30 pracowników, należy 

podkreślić, że w tym 9 pracowników socjalnych i 9 opiekunek domowych, kadra ta jest na 

poziomie wystarczającym, który pozwala zabezpieczyć realizację OPS.  

W ubiegłym roku Pomoc Społeczna skierowana była do 380 środowisk gospodarstw 

domowych, co stanowi wzrost z roku 2021 o 13, pomoc finansowa i rzeczowa była kierowana 

do  323 środowisk, a z pracą socjalną obejmowanych było 139 gospodarstw domowych. Pomoc 

społeczna kierowana głównie była do gospodarstw jednoosobowych. Wśród tych rodzin, które 

zostały objęte wsparciem  było 167 gospodarstw wieloosobowych,  w tym 117 rodzin z dziećmi, 

co stanowi 38 rodzin wielodzietnych, 46 rodzin niepełnych, a 127 rodzin emerytów i rencistów.  

Głównymi przyczynami korzystania z pomocy jest długotrwała choroba, ubóstwo                                

i niepełnosprawność.  

Wydatki na pomoc społeczną wyniosły 765. 384 zł, a pomoc usługowa, tj. pokrywanie kosztów 

domów pomocy społecznej, usługi opiekuńcze, schronienie 1.185.687zł.  

W ubiegłym roku Ośrodek Pomocy Społecznej w Śmiglu podjął nowe zadania, tj. pomoc 

obywatelom Ukrainy. Z tej pomocy skorzystało 60 dzieci pod kątem dożywiania, 31 dzieci 

otrzymało stypendia szkolne, 56 rodzin skorzystało z zasiłków rodzinnych, a 417 ze świadczeń 

jednorazowych. Nowym zadaniem było również wprowadzenie systemu teleopieki, czyli 

opieki na odległość i skorzystało z tego 28 osób oraz opieka wytchnieniowa, czyli wsparcie dla 

opiekunów osób z niepełnosprawnościami, skorzystało z tego 10 osób.  

Pozostałe działania Ośrodka to stypendia szkolne, wydawanie Kart Dużej Rodziny, prace 

społeczne użyteczne, prowadzeni punktu wydawania odzieży oraz sprzętu AGD, ustalane są 

uprawnienia do bezpłatnych świadczeń zdrowotnych, przekazywana jest żywność z Banku 

Żywności, wspieranie rodzin dysfunkcyjnych.. Asystent rodziny  w ubiegłym roku obejmował 

swoją opieką 18 rodzin, w tym 47 dzieci. Pokrywano także koszty pieczy zastępczej, jest to 17 

dzieci  z Gminy Śmigiel. Na terenie Gminy funkcjonuje 9 rodzin zastępczych.  

OPS w Śmiglu prowadzi również Klub Seniora TĘCZA. Kierowane są usługi asystenta osób 

niepełnosprawnych – 4 osoby. Sfera zabezpieczenia społecznego obejmowała  dodatki 

osłonowe, których zostało wydanych 2700 świadczeń, dodatek węglowy - prawie 5000 

świadczeń,  dodatek do gospodarstw domowych, dodatek elektrycznych, kontynuowane  są 

także  świadczenia rodzinne -  1000 rodzin, zasiłki rodzinne, uzależnione od dochodów - 358 

rodzin.  

Znaczące wydatki w ramach tego zabezpieczenia to głównie zasiłki pielęgnacyjne, rodzinne       

z dodatkami, opiekuńcze, rodzicielskie, zapomogi z tytułu urodzenia dziecka, wsparcie osób, 

pozbawionych alimentów – 159 dłużników alimentacyjnych, w tym 8 kobiet. Wydatki na 

fundusz alimentacyjny w 2022 roku to prawie 400.000 zł, zwroty - 243.000 zł, cały dług 

alimentacyjny wynosił 5.657.000 zł. Ubiegły rok był ostatnim rokiem, w którym realizowane 

było świadczenie 500 + , z którego skorzystało 2076 rodzin, na kwotę ok 8.725.000 zł.  

 

Cały budżet w ubiegłym roku wynosił  36.470.056 zł, z czego środki z budżetu Gminy Śmigiel 

wynosiły 3.082.250 zł, dotacje zewnętrzne na realizację zadań zleconych i dofinansowań 

własnych to 33.387.806 zł.  

 

Kierownik OPS poinformowała o błędzie, który występuje na stronie 14, w tabelce nr. 15,            

w kolumnie 4, wierszu 4 w sprawozdaniu z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Śmiglu. 

 



Radny Alfred Splisteser, zapytał, czy Bank Żywności jest przyznawany na rodzinę, czy na 

osobę i jakie należy spełnić warunki, aby móc z tego skorzystać.  

 

Kierownik OPS w Śmiglu Barbara Kuderska odpowiedziała, że jest to pomoc w ramach 

programu unijnego,. Korzysta z tego 55 rodzin, co stanowi 101 osób. W ramach współpracy      

z Leszczyńskim Bankiem Żywności była przywożona żywność. Kryterium dochodowe 

wynosiło 220 % na osobę, a aktualnie 235 % kryterium z Ustawy o Pomocy Społecznej.  

   

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

zmiana kwoty z 434.00,00 na 398.00,00 w tabeli 15 dodatek do źródeł energii i ciepła w 

sprawozdaniu z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Śmiglu za rok 2022.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

Głosowano w sprawie: 
 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Śmiglu za rok 2022 ze zmianami  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

9. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 6. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara Kuderska poinformowała, że ocena zasobów 

pomocy społecznej jest przygotowana w oparciu analizę lokalnej sytuacji społecznej, 

demograficznej. Obejmuje w szczególności infrastrukturę, kadrę Ośrodka Pomocy Społecznej, 

współpracę z organizacjami pozarządowymi, nakłady finansowe oraz realizację różnego 

rodzaju świadczeń. Ocena tych danych powinna być podstawa do budowania budżetu na rok 

kolejny. Źródłem danych są dane z OPS w Śmiglu; z Ministerstwa Rodziny i Polityki 



Społecznej ze sprawozdań; z urzędu Miejskiego Śmigla; Zakładu Komunalnego Sp. Z o.o.           

w Śmiglu oraz Powiatowego Urzędu Pracy.  

 

Przewodniczący Wiesław Kasperski dodał, że sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Śmiglu, jak i ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022, były bardzo 

szczegółowo omawiane na komisji spraw społecznych. 

 

 

10. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 7. 

Pracownica Urzędu Ewa Klecha poinformowała, że źródłem dofinansowania Profilaktyki              

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii są środki 

pochodzące z opłat za wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych oraz wpływy 

ze sprzedaży alkoholu o ilości nie przekraczającej 300 ml. Ogólne wydatki poniesione na 

realizację Gminnego Programu w 2022 roku wyniosły 468.474, 54 zł. Niewykorzystane środki 

w wysokości 81.876, 69 zł zostały uwzględnione na realizację programu w 2023 roku. Komisja 

sfinansowała między innymi wypoczynek letni i zimowy dla dzieci ze świetlic opiekuńczo-

wychowawczych, zakup materiałów profilaktycznych do szkół szkolenia, festyny oraz 

półkolonie dla dzieci.  

W roku sprawozdawczym było 84 niewykorzystanych zezwoleń. Na podstawie złożonych 

oświadczeń przez przedsiębiorców sprzedano alkohol o łącznej wartości 17.381.944, 39 zł. Na 

przestrzeni ostatnich lat zauważono wzrost wartości sprzedanego alkoholu przy jednoczesnym 

spadku liczby punktów sprzedaży. Wartość alkoholu w przeliczeniu na jednego mieszkańca 

wyniosła 1007 zł  

 

Przewodniczący poinformował, że ten raport był omawiany na komisji spraw społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Śmigiel z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2022 rok. 

 



Informacja stanowi załącznik nr 8. 

Pracownik Urzędu Michał Majer poinformował, że program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w 2022 roku został zrealizowany zgodnie z założeniami. Opierał się on               

w szczególności na zlecaniu organizacjom pozarządowym zadań publicznych poprzez otwarte 

konkursy ofert. Podpisano 16 umów, z czego jedna nie została zrealizowana, z powodu 

rozwiązania stowarzyszenia, które zwróciło dofinansowanie w kwocie 900 zł. Zrealizowano 

również dwa zadania w trybie poza pozakonkursowym. Zadania były realizowane w pięciu 

obszarach: polityki społecznej; upowszechniania kultury fizycznej; kultury, sztuki i ochrony 

dóbr kultury dziedzictwa narodowego; turystyki; ekologii i ochrony zwierząt. Łącznie na te 

zadania została przeznaczona kwota o wartości 108.000 zł. Pozostałe zadania realizowane w 

ramach tego programu to pozyskiwanie środków zewnętrznych, działania społeczne w 

promocji. Organizację skorzystały z dwóch możliwości: realizacji i inicjatywy lokalnej, a także 

umów partnerskich. 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski poinformował, że Sprawozdanie zostało 

przedstawione na komisji spraw społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Śmigiel z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2022 rok.. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław 

Józef Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

 

12. Przyjęcie protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej Śmigla w Centrum Kultury w Śmiglu. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 9. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Jaworska poinformowała, że komisja  

przeprowadziła kontrolę w Centrum Kultury w Śmiglu 11 maja 2023 r. i nie stwierdzono 

żadnych nieprawidłowości. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

Śmigla w Centrum Kultury w Śmiglu.. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2023 

Informację stanowi załącznik nr 10. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Ewa Mituła. 

Przy zmianach w uchwale po stronie dochodów jest propozycja, aby wprowadzić dotację             

w formie pomocy finansowej z Województwa Wielkopolskiego w kwocie 60.000 zł na zadanie 

majątkowe - renowacja zbiornika wodnego w małej retencji w Gminie Śmigiel. Kolejno 

wprowadzone zostaną środki z VAT-u 2022 rok w kwocie 157.300 zł na zadania majątkowe. 

W drogach publicznych gminnych zwiększenie 11.000 zł; wpływy z innych opłat, stanowiące 

dochody jednostek Samorządu Terytorialnego 30.854, 08 zł. Gmina otrzymała pierwszą transze 

ze środków z tytułu opłaty za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym  - 80.854, 08 zł. W różnych rozliczeniach jest dyspozycja Wojewody 

Wielkopolskiego oraz środki z lokat.  W Szkołach Podstawowych wprowadzane są dotację na 

Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa  - 19.000 zł. Skorygowanie kwoty promesy, jaką 

Gmina Śmigiel otrzyma. W pozostałej działalności: dodatek gazowy – 5.100 zł oraz w Ochronie 

Zabytków i Opiece nad Zabytkami dotacje od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

na renowację wiatraka Serwacy. 

W zmianach  po stronie wydatków jest zadanie majątkowe na renowacje zbiornika wodnego      

w małej retencji Gminy Śmigiel – 114.430 zł. W drogach gminnych zwiększenie za zadaniu 

przebudowy ciągu dróg gminnych ( ul .Konopnickiej, Północna i  Kościańska w Śmiglu, ul. 

Zjazdowa  w Koszanowie). Oświata i wychowanie – 19.000 zł z Narodowego Programu 

Czytelnictwa, jedna ze szkół tworzy zadanie majątkowe w ramach własnych środków ; wiaty 

rowerowe w Zespole Szkół w Starym Bojanowie. Przeciwdziałania alkoholizmowi – 38.854, 

08 zł. Pozostała działalność w polityce społecznej to dodatek gazowy, środki pochodzą                   

z Funduszu Przeciwdziałania COVID – 5.100 zł. Schroniska dla zwierząt – zwiększone wydatki 

o kwotę 15.000 zł. Drobne przesunięcia w ramach Funduszu Sołeckiego oraz w Ochronie 

Zabytków i Opiece nad Zabytkami realizowane jest zadanie Śmigiel wiatrach koźlak Serwacy 

– 90.000 zł 

Przychody - z tytułu wolnych środków w ramach rozliczenia zmian po dochodach i wydatkach 

– 69.430 zł. 

Komisja Finansowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Skarbnik Śmigla poinformowała o autopoprawkach. Jest to jedna zmiana po stronie dochodów 

– wprowadzenie  środków, jakie otrzymuje Gmina Śmigiel na podstawie porozumienia                  

z Powiatem Kościańskim na utrzymanie obywateli Ukrainy oraz drobne wpłaty od nich i dwie 

zmiany po stronie wydatków – również utrzymanie obywateli Ukrainy oraz Państwowa Straż 



Pożarna zgłosiła się do Burmistrza Śmigla z wnioskiem, aby kwotę 10.000 zł na 

dofinansowanie, podzielić po 5.000 zł, co powoduje zmiany klasyfikacji budżetowej oraz 

wydzielenie zadania majątkowego w załączniku. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Łączny poinformował, że ma wątpliwości co do działania  

dotyczącego renowacji zbiornika wodnego w małej retencji w Gminie Śmigiel. Zapytał, czy 

była robiona ekspertyza, ponieważ chodzi o staw przy ul. Winnickiej, a nieopodal tego jest 

kopalnia żwiru i czy to nie wpłynie na ten staw  w przyszłości.  

 

Burmistrz Śmigla odpowiedziała, że jest zezwolenie na kopalnie i wtedy sprawdza się czy to 

nie wpłynie na lustro wody. Obawy były, ale decyduje o tym Marszałek. Uważam, że wszystko 

musimy zrobić, aby ten staw doprowadzić do tego, aby wody przybyło. Mieliśmy możliwość 

dofinansowania, dlatego to robimy. 

 

Wiceprzewodniczący, zaznaczył, że nie jest przeciwny ratowania stawu, ale ma obawy, czy to 

jakkolwiek wpłynie na to. 

 

Burmistrz Śmigla Małgorzata Adamczak odpowiedziała, że ryzyko jest zawsze. Wiadomo, jak 

woda teraz wygląda i ma nadzieje, że po tych zmianach będzie dobrze. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

pozytywnego zaopiniowania autopoprawek do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2023 z autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 



Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2023-2035, 

Informacja stanowi załącznik nr 11.  

Projekt Uchwały przedstawiła Skarbik Śmigla Ewa Mituła, zaznaczając, że zmiany są 

wyłącznie po stronie wydatków, dochodów i przychodów zgodnie z Uchwałą budżetową oraz 

uwzgledniające zmiany z Zarządzenia Burmistrza Śmigla z 8 maja zmieniające budżet, 

natomiast przedsięwzięcia nie są zmieniane. 

 

Skarbnik Śmigla poinformowała o autopoprawkach, które obejmują tylko zmiany po stronie 

dochodów i wydatków w zakresie, które było zmienione w autopoprawkach do uchwały 

budżetowej.  

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie bez 

autopoprawek. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania autopoprawek do projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2023-2035.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

Głosowano w sprawie: 
 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2023-2035 z 

autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 



3) zmiany uchwały nr XLIX/407/2022 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości, stanowiących własność Powiatu 

Kościańskiego w drodze darowizny. 

Informacja stanowi załącznik nr 12.  

Projekt Uchwały przedstawił pracownik Urzędu Michał Olejnik. Poinformował, że w Uchwale 

nr XLIX/407/2022 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 23 czerwca 2022 r., niewłaściwie oznaczono 

właściciela nieruchomości, od którego Gmina Śmigiel wyraża zgodę. W związku z tym, 

konieczna jest zmiana w tytule i treści Uchwały. Poprzednio właścicielem był Powiat 

Kościański, a teraz zmienione zostanie na Skarb Państwa. 

 

Komisja Planowania i Rozwoju zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski poprosił o przybliżenie nieruchomości,               

o których mowa w projekcie tej Uchwały. 

 

Pracownik Urzędu Michał Olejnik odpowiedział, że chodzi o drogi, po dawnej drodze krajowej 

nr 5, od ronda Śmigiel Północ, w kierunku Wierzbowej w Koszanowie, a drugi odcinek to jest 

przedłużenie ul. Leśnej w Nietążkowie. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XLIX/407/2022 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 23 czerwca 2022 r.            

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości, stanowiących własność Powiatu 

Kościańskiego w drodze darowizny,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

 

4) przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla Gminy Śmigiel na lata 2022-2037 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko (…)” 

Informacja stanowi załącznik nr 13. 

Projekt Uchwały przedstawiła pracownica Urzędu Marta Szulc . 

Zgodnie z Ustawą Prawo Energetyczne, Burmistrz opracowuje projekt założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe, który sporządza się dla obszaru 

Gminy, co najmniej na okres 15 lat. Co najmniej raz na 3 lata jest aktualizowany. Program ten 

został opracowany na okres od 2022 roku do 2037 roku. Dokument został przekazany do 

zaopiniowania przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego, w zakresie koordynacji 

współpracy z innymi gminami oraz zgodnie zgodności z Polityka Energetyczną Państwa. 

Zarząd Województwa, 6 października 2022 r. zaopiniował projekt dokumentu pozytywnie            

z drobnymi zastrzeżeniami. Wszystkie uwagi zostały uwzględnione. Projekt założeń został 

wyłożony do wglądu publicznego dwukrotnie na okres 21 dni. W tych okresach nie wpłynęły 



żadne uwagi do dokumentu. Również został on zaopiniowany pozytywnie przez Wielkopolski 

Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny oraz Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska. 

W związku z tym, opracowany projekt wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, spełnia 

obowiązujące przepisy prawa, a w trakcie publikacji nie wpłynęły żadne zastrzeżenia i uwagi. 

W związku z tym, przedstawia się go do uchwalenia. 

 

Komisja Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt Uchwały 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski zaznaczył, że dokument jest bardzo obszerny, 

oparty na przepisach prawnych, w większości zawarte dane niezależne od Gminy. Jednak ma 

wątpliwość, co do lat objętych w tytule, ponieważ aktualnie jest 2023 rok, a dokument dotyczy 

danych od 2022 roku i zadał pytanie, czy można się cofać.  

 

Pracownica Urzędu Marta Szulc odpowiedziała, że pierwotnie opracowanie dokumentu  miało 

zakończyć się w 2022 roku, w związku z przedłużającą się procedurą uzgodnień z Regionalnym 

Dyrektorem Ochrony Środowiska przesunęło się to na bieżący rok. Pierwotnie nie zakładano 

prognozy oddziaływania na środowisko. Stąd przedłużenie w czasie. 

 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski zapytał, czy to nie ma wpływu na datę 

przyjęcia Uchwały. 

 

Radca Prawny Piotr Ziółkowski odpowiedział, że z punktu widzenia badanego okresu nie ma 

znaczenia, ponieważ okres, w którym jest objęta analiza dotyczy okresu od 2022 roku przez 15 

lat. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Łączny zapytał od którego roku będzie liczona aktualizacja. 

 

Radca Prawny odpowiedział, że od 2022 roku, czyli za dwa lata. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Śmigiel na lata 2022-2037 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko (…)”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

5) wystąpienia ze Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” 

Informacja stanowi załącznik nr 14. 

Projekt Uchwały przedstawiła pracownica Urzędu Michalina Lewandowska. 

Pomimo utworzenia linii przewozowych, liczba osób korzystających z autobusów jest 

niewielka, w związku z tym podjęcie uchwały jest uzasadnione. 



Komisja spraw społecznych, jak i spraw finansowo-gospodarcza  zaopiniowała projekt 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o zgłoszonych uwagach na posiedzeniu Komisji 

Finansowo-Gospodarczej. 

 

Pracownica Urzędu Michalina Lewandowska przedstawiła zmianę, jaka ma być wprowadzona 

do uzasadnienia, a mianowicie wykreślenie z uzasadnienia projektu Uchwały zapisu: „…co 

generuje wysokie koszty utrzymania usług przewozowych w stosunku do liczby korzystających 

z nich osób.” 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Jaworska stwierdziła, że podjęcie tej uchwały jest 

za wczesne. Rozważyłaby zmianę trasy i godzin kursów autobusów. Gmina Śmigiel wstąpiła 

w Związek Powiatowo-Gminny „Wielkopolski Transport Regionalny” dopiero od lutego 2022 

r., a wtedy była pandemia. Radna proponuje, aby poczekać z decyzją rok i zaobserwować, czy 

sytuacja się zmieni. 

 

Radny Sławomir Grzelczyk, powiedział, że wątpliwości mogą być, ale uważa, że było dużo 

czasu, ponieważ ponad rok, to nie tak mało. Koszty, które są ponoszone za członkostwo                  

i przewozy w Związku są wysokie i uważa, że te pieniądze lepiej przeznaczyć na coś innego, 

bardziej ważnego, niż tkwić w tym jeszcze rok, ponieważ trudno będzie ustalić odpowiednie 

godziny przewozu, tak, aby większości to odpowiadało.  

 

Przewodniczący Rady prosi o przedstawienie kosztów i ilości osób korzystających z 

transportu. 

 

Pracownica Urzędu Michalina Lewandowska przedstawiła ilość osób i koszty przewozy 

następująco: 

- trasa Kościan – Nietążkowo ( przez Karśnice) – łącznie w roku 2022 – 1137 osób, w    

  przeliczeniu na jeden kurs 3,5 osoby, 

- trasa Kościan – Nietążkowo ( przez Przysiekę Polską, Śmigiel) – łącznie w roku 2022 – 87,  

  w przeliczeniu na jeden kurs 0,3 osoby, 

- trasa Nietążkowo – Sierpowo - Stare Bojanowo – Śmigiel – łącznie w roku 2022 – 275, w   

  przeliczeniu na jeden kurs 0,8 osoby. 

Koszty to ok. 70.000 zł 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wykreślenia zapisu z uzasadnienia z projektu uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku 

Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” zapisu: „… co generuje 

wysokie koszty utrzymania usług przewozowych w stosunku do liczby korzystających z nich 

osób.”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Gabriela Kasperska, 

Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef Pawlak, 



Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Jaworska 

 

Głosowano w sprawie: 
wystąpienia ze Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny”,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Gabriela Kasperska, 

Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef Pawlak, 

Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

PRZECIW (1) 

Anna Jaworska 

 

6) przekazania pisma według właściwości. 

Informacja stanowi załącznik nr 15. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał Skrzypczak uzasadnił projekt 

Uchwały następująco: „Do Rady Miejskiej Śmigla 28 kwietnia 2023 r. wpłynęło pismo od 

Prezesa Zarządu Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Rzeczypospolitej Polskiej, 

dotyczące informacji o zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach wodnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Śmigla skierował pismo na Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji. Komisja  na posiedzeniu 9 maja 2023 r. zapoznała się z pismem. Po dokonaniu 

analizy, jednogłośnie stwierdzono, aby przekazać pismo według właściwości do Burmistrza 

Śmigla, ponieważ Rada Miejska Śmigla nie jest organem właściwym do jego rozpatrzenia. 

Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały jest uzasadnione.” 

 

 

Głosowano w sprawie: 
przekazania pisma według właściwości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

7) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Śmigiel a Gminą 

Włoszakowice w sprawie przejęcia przez gminę Śmigiel realizacji zadania publicznego 

polegającego na organizacji dowozu uczniów zamieszkałych w miejscowości Bukówiec 

Górny. 

Informacja stanowi załącznik nr 16.  



 

Projekt Uchwały został przedstawiony na początku sesji, omawiany był również na Komisji 

Spraw Społecznych, na której został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski zaznaczył, że ta uchwała nie jest nowością, 

ponieważ takie porozumienie istnieje już kilka lat. 

 

Przewodniczący Wiesław Kasperski powiedział, że taka Uchwała jest podejmowana w kwestii 

formalnej ze względu na zbliżający się nowy rok szkolny. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Śmigiel a Gminą Włoszakowice 

w sprawie przejęcia przez gminę Śmigiel realizacji zadania publicznego polegającego na 

organizacji dowozu uczniów zamieszkałych w miejscowości Bukówiec Górny. 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

 

8) zmiany Uchwały nr XXVII/208/12 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 25 października 2012 

r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż czterech lokali mieszkalnych znajdujących się 

w budynku położonym w Śmiglu przy ulicy Zdrojowej 15 wraz z udziałem w gruncie 

oznaczonym nr. geod. 800/4. 

Informacja stanowi załącznik nr 17.  

Projekt Uchwały został przedstawiony na początku sesji, omawiany był również na Komisji 

Finansowo – Gospodarczej  oraz Komisji Spraw Społecznych, na których został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały nr XXVII/208/12 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 25 października 2012 r.            

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż czterech lokali mieszkalnych znajdujących się                

w budynku położonym w Śmiglu przy ulicy Zdrojowej 15 wraz z udziałem w gruncie 

oznaczonym nr. geod. 800/4. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 



Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, 

Beata Żyto 

 

 

14. Złożenie interpelacji i zapytań radnych. 
      Brak 

 

 

15. Informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych. 
      Brak 

 

16. Wolne wnioski i informacje. 

Kolejna sesja zaplanowana jest na 6.06.2023 r. Będzie to sesja absolutoryjna. 

Radny Michał Skrzypczak zapytał, czy zostały wykonane prace przy studniach na ulicy 

Łepkowicza, ponieważ przy gwałtownych opadach deszczu, studnie nie odbierają wody. 

Burmistrz Śmigla Małgorzata Adamczak powiedziała, że nie jest w stanie teraz na to pytanie 

odpowiedzieć, ponieważ nie ma na sali pracownika, który jest za to odpowiedzialny.                     

W związku z tym udzieli informacji w późniejszym terminie, 

 

17. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie. 

 

   

 

 

 

 

 

 

     Przewodniczący 

  Rady Miejskiej Śmigla 

/-/ Wiesław Kasperski 

 

 

 

         

 

 

 

 

 


